
Why maintain my ShowCave?  

Maintaining your ShowCave is important. It helps to ensure proper operation, reduce 

power consumption and extend its life.  

TAKE CARE OF YOUR SHOWCAVE 

 

CLEANING THE COOLING SYSTEM (Imperative)  

 - Stop the unit by pressing the On/Off switch on the left-hand side of the controller and unplug your  

ShowCave 

- Clean both grids, air inlet and outlet, using a vacuum cleaner. This cleaning is done from the top of the 

ShowCave 

- If the cooling coil is very dirty: remove the top sheet metal to make the cleaning easier  

- If in the presence of tubing, check that the pipes and grids are clean  

- Plug the unit back in and switch it on by pressing the On/Off switch  

        INTERNAL CLEANING (Recommended)  

  - Stop the unit by pressing the On/Off switch on the left-hand side of the controller and  

unplug your ShowCave   

 - Use a soft cloth or sponge with water to clean the central panel  

 - Clean the mirror with glass cleaner  

 - Plug the unit back in and switch it on by pressing the On/Off switch  

 

To do 

once a 

year 

To do 

once a 

year  

Flush-fitting:   

If your ShowCave is built 

in, ensure easy cleaning of 

the grids by providing  

access to perform  

maintenance work.  

For more information, feel free to refer to your user guide  

Did you know? 

EuroCave has the "Origine France Garantie" label  



Pourquoi entretenir ma ShowCave?  

L’entretien de votre vitrine est primordial. Il permet d’assurer son bon fonctionnement, 
de réduire la consommation électrique, et d’allonger sa durée de vie. 

PRENEZ SOIN DE VOTRE SHOWCAVE 

 

NETTOYAGE DU CIRCUIT FROID (Impératif) 

- Stopper l’appareil en appuyant sur le bouton Marche/Arrêt situé à gauche du régulateur puis débranchez 
votre ShowCave 

- Nettoyez les 2 grilles d’entrée et de sortie d’air à l’aide d’un aspirateur. Ce nettoyage se fait par le dessus de 
la ShowCave 

- Si la batterie est top encrassée : démonter la tôle supérieure pour rendre le nettoyage plus facile 

- Si présence de tubages, vérifier que les tuyaux et les grilles sont propres 

- Rebrancher votre appareil, et le mettre en fonctionnement en appuyant sur le bouton Marche/Arrêt 

        NETTOYAGE INTERIEUR (Conseillé) 

  - Stopper l’appareil en appuyant sur le bouton Marche/Arrêt situé à gauche du régulateur puis 
débrancher votre ShowCave 

 - Utiliser un chiffon doux ou une éponge avec de l’eau pour nettoyer le panneau central 
 - Nettoyer le miroir avec du nettoyant à vitres 

 - Rebrancher votre appareil et le mettre en fonctionnement en appuyant sur le bouton 

Marche/Arrêt 

 

A faire  1 

fois par 

an 

A faire 1 

fois par an 

Encastrement :   

Si votre ShowCave est en-

castrée, veillez à faciliter 

le nettoyage des grilles en 

prévoyant des accès pour 

effectuer les travaux de 

maintenance. 

Pour de plus amples informations, pensez à consulter votre notice d’utilisation 

Le saviez vous ? : EuroCave possède le label Origine 
France Garantie 
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